
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 35
I forlængelse af den seneste sag med en speciallæge, der har fået indskræn-
ket sit virksomhedsområde og ikke længere må udarbejde erklæringer, og
hvor der derfor skal indhentes nye erklæringer i et større antal sager, bedes
ministeren svare på, om man ville kunne forestille sig en anden screening/
kontrol med brugen af lægeerklæringer, end der ligger i proceduren i dag,
f.eks. en procedure, hvor lægeerklæringer skal rekvireres hos læger, som er
ansat hos de offentlige myndigheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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